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Vragen van de leden Van Laar (PvdA) en Bosman (VVD) aan de Ministers van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties en van Economische Zaken over 
duurzame energie in Caribisch Nederland (ingezonden 11 september 2014). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Uitstel voor thermische energie Saba» en «St. Maarten 
publiceert ambitieus energiebeleid»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat investeren in duurzame energie in het Caribisch 
gebied – mede vanwege de hoge energieprijzen – van groot belang is en dat 
duurzame energie op lange termijn kan leiden tot meer welvaart (lagere 
energieprijzen, inkomsten uit export) en een duurzame economie? Zo ja, 
welke acties verbindt u hieraan? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Heeft u over uw voorlopig besluit om af te zien van geothermie op Saba 
overleg gevoerd met het lokaal bestuur van Saba? En met de omliggende 
eilanden? Zo ja, welk standpunt namen de verschillende besturen in? Zo nee, 
waarom niet en bent u bereid dit alsnog te doen? 

Vraag 4
Bent u bereid om samen met Saba, Sint Eustatius, Sint Maarten en andere 
eilanden in de regio alsnog de haalbaarheid van geothermie op Saba te 
onderzoeken en daarbij ook een evenwichtige kosten- en opbrengstenverde-
ling te betrekken? 

Vraag 5
Heeft u kennisgenomen van de ambitieuze groene energie-strategie van Sint 
Maarten? Deelt u de mening dat het tijd wordt dat de regering – samen met 
de lokale overheden – ook voor Caribisch Nederland eenzelfde ambitie op het 
terrein van duurzame energie aan de dag legt?

1 Amigoe, 8 september 2014, Caribischnetwerk.nl, 8 september 2014.

 
 
 
 
kv-tk-2014Z15513
’s-Gravenhage 2014 Tweede Kamer, vergaderjaar 2013–2014, Vragen


